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一、基本情况
1. Basic information
	拟定论文题目
Title of thesis
	

	关键词
Key words
	

	在学期间发表与论文选题有关的主要研究成果
Main research works related to selected subject

	序号No.
	成果名称
Name of researches 
	成果形式
Type of researches
	发表刊物或出版单位
Publication
	发表出版时间
Time of publication

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	1、 研究意义，对国内外研究现状、发展趋势等的分析
1. Analysis on practical and academic significance of this subject, domestic and foreign current development and trend

	2、 研究目标、研究内容、拟解决的关键问题
2. Research objective, research content and suggestion for key issues.

	3、 拟采用的研究方法和手段、技术路线、实验方案及可行性分析等
3. Research methodology and tools for the study, technology roadmap, experimental scheme and feasibility analysis.

	4、 创新之处
4. Innovations

	5、 研究计划及预期进展、预期成果
5. Research plan, anticipated progress and anticipated result.

	6、 与论文有关的已取得的成果和已具备的条件
6. Publications and conditions required for the Dissertation.

	7、 论文工作量估算与研究经费预算和落实情况
7. Estimated workload, research budget and budget implementation.


二、导师对开题报告的评语
2.Supervisor’s Comments on Opening Report

	（就研究生的水平条件、对国内外研究现状的了解情况，本课题的研究内容、方法、预期成果等方面予以评价）
（Comments on student’s academic level, research content, research method and anticipated result ）
导师签名Supervisor’s signature：               
年    月    日
Date 



三、开题报告专家委员会组成情况
3.Opening Report Expert Committee

	组成
Committee
	姓    名Name
	职    称
Title
	所  在  单  位
Work unit

	主席
Chairman
	
	
	

	委  员Member
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	秘书
Secretary
	
	
	


四、开题报告专家委员会意见
4.Opinion of Opening Report Expert Committee

	1、论文选题有无理论和实践意义  2、博士生本人的素质和水平是否适合于本选题的研究  3、研究方案是否可行  4、能否取得创造性成果  5、总体评价

1.Whether the selected subject has theoretical and practical significance.  2.Whether the student’s professional capability matches his selected subject.  3.Whether the research is feasible.  4.Whether the research achievement has innovations.  5.Overall Comments.
开题报告论证结果     □合格     □不合格
Result of appraisal：□Pass    □Not pass
开题报告论证专家委员会主席签名：

Signature of Chairman of Opinion of Opening Report Expert Committee：

开题报告论证专家委员会委员签名：

Signature of Member of Opinion of Opening Report Expert Committee：

年    月    日
                                                Date:

	学位评定分委员会审查意见：

Opinion of Degree Assess Sub-committee：
主席签名Chairman’s signature：         单位公章Stamp：
年    月   日
Date:



注：各项均可加附页。

Note: Any item can be attached with another page.
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